
Rada Miejska w Kłodawie  
Radni 

Protokół nr XVII /2025 

XVII sesja Rady Miejskiej w Kłodawie odbyła się w dniu 29 maja 2025r. w sali posiedzeń 

Urzędu Miasta i Gminy w Kłodawie. Obrady rozpoczęto o godz.10.00  w dniu 29 maja 

2025r. a zakończono o godz. 11.50 . Listy obecności radnych i zaproszonych gości 

stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Iwona Betlej 

2. Marzanna Chuchro 

3. Edyta Główczyńska 

4. Włodzimierz Jankowski 

5. Paweł Jaroński 

6. Kamil Kowalczyk 

7. Janusz Kowalewski 

8. Krzysztof Krusiński 

9. Tomasz Kujawka 

10. Monika Maćczak 

11. Sebastian Michalak 

12. Krystian Sobierajski 

13. Ryszard Szubert 

14. Mateusz Wawrzyniak 

15. Paweł Witkowski 

P u n k t 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Krzysztof Krusiński, na podstawie listy 

obecności stwierdził quorum do podejmowania decyzji i wniosków. 

                                                                           P u  n k t 2 

Ustalenie porządku obrad sesji 

Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek  obrad sesji został zawarty  

w zawiadomieniach o zwołaniu sesji, który otrzymali wszyscy radni. 

Następnie zwrócił się do radnych  z pytaniem –„ Czy ktoś z państwa radnych ma pytania 

względnie uwagi do porządku obrad?”. 

Z uwagi na brak uwag, do porządku obrad, przewodniczący Rady poddał porządek obrad 

pod głosowanie. 

 



1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu XVII sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza. 

5. Rozpatrzenie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Kłodawie za 

2024 rok oraz świetlicy wiejskiej w Pomarzanach Fabrycznych. 

6. Informacja o działalności Biblioteki Publicznej w Kłodawie w roku 2024. 

7. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kłodawa z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2024. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/53/2024 Rady Miejskiej  

w Kłodawie z dnia 28 listopada 2024r. w sprawie uchwalenia "Programu współpracy 

Gminy Kłodawa z organizacjami pozarządowymi na 2025r." 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kole. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 

2025r. 

11. Interpelacje i wnioski radnych. 

12. Wolne wnioski. 

13. Zamknięcie obrad sesji. 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku obrad sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Główczyńska, Włodzimierz Jankowski, Paweł 

Jaroński, Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusiński, Monika Maćczak, 

Sebastian Michalak, Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Mateusz Wawrzyniak, Paweł 

Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Kujawka 

 

                                                                           P u  n k t 3 

Przyjęcie protokołu XVII sesji 

Przewodniczący Rady poinformował, iz  protoko ł obrad XVII sesji otrzymali radni wraz 

z zawiadomieniem o sesji. 

Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem -” Czy ktos  z pan stwa radnych 

ma pytania  względnie uwagi do przedłoz onego protokołu” 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu XVII sesji.  



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Główczyńska, Włodzimierz Jankowski, Paweł 

Jaroński, Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusiński, Monika Maćczak, 

Sebastian Michalak, Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Mateusz Wawrzyniak, Paweł 

Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Kujawka 

 

                                                                           P u  n k t 4 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza 

Przewodniczący Rady poinformował, iz  sprawozdanie z działalnos ci międzysesyjnej 

Burmistrza otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 

O przedstawienie sprawozdania przewodniczący Rady zwro cił się do Burmistrza pana 

Piotra Michalaka. 

Następnie przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem - „ Czy ktos  z pan stwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do przedstawionego sprawozdania?” 

Z uwagi na brak uwag i pytan  do sprawozdania, przewodniczący Rady przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu 
 
                                                                            P u  n k t 5 
 
Rozpatrzenie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Kłodawie 
za 2024 rok oraz świetlicy wiejskiej w Pomarzanach Fabrycznych 

Przewodniczący Rady poinformował, iż sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka 
Kultury w Kłodawie za 2024 rok oraz świetlicy wiejskiej w Pomarzanach Fabrycznych 
otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował, z e ze sprawozdaniem zapoznali się radni na 

posiedzeniu komisji wspo lnej. Zaproponował, aby sprawozdania nie odczytywac . 

Następnie przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem - „ Czy ktos  z pan stwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do przedstawionego sprawozdania?” 

Z uwagi na brak uwag i pytan  do sprawozdania, przewodniczący Rady przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

                                                                            P u  n k t 6 



Informacja o działalności Biblioteki Publicznej w Kłodawie w roku 2024 

Przewodniczący Rady poinformował, iz  informację o działalnos ci Biblioteki Publicznej  

w Kłodawie w roku 2024 otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował, z e z informacją zapoznali się radni na posiedzeniu 

komisji wspo lnej. Zaproponował, aby informacji nie odczytywac . 

Następnie przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem - „ Czy ktos  z pan stwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do przedstawionej informacji?” 

Z uwagi na brak uwag i pytan  do informacji, przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad. 

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

P u  n k t 7 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kłodawa z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2024 

Przewodniczący Rady poinformował, iz  sprawozdanie z realizacji Programu wspo łpracy 

Gminy Kłodawa z organizacjami pozarządowymi w roku 2024 otrzymali radni wraz  

z zawiadomieniem o sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował, z e z informacją zapoznali się radni na posiedzeniu 

komisji wspo lnej. Zaproponował, aby sprawozdania nie odczytywac . 

Następnie przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem - „ Czy ktos  z pan stwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do przedstawionego sprawozdania?” 

Z uwagi na brak uwag i pytan  do sprawozdania, przewodniczący Rady przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

P u  n k t 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/53/2024 Rady Miejskiej  

w Kłodawie z dnia 28 listopada 2024r. w sprawie uchwalenia "Programu 

współpracy Gminy Kłodawa z organizacjami pozarządowymi na 2025r." 

Przewodniczący Rady poinformował, iz  projekt uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr 

IX/53/2024 Rady Miejskiej w Kłodawie z dnia 28 listopada 2024r. w sprawie uchwalenia 

"Programu wspo łpracy Gminy Kłodawa z organizacjami pozarządowymi na 2025r." 

otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały Przewodniczący Rady zwro cił się do Burmistrza pana 

Piotra Michalaka. 

Następnie przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem - „ Czy ktos  z pan stwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?” 



Z uwagi na brak uwag i pytan  do projektu uchwały Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/53/2024 Rady Miejskiej w Kłodawie 

z dnia 28 listopada 2024r. w sprawie uchwalenia "Programu wspo łpracy Gminy Kłodawa 

z organizacjami pozarządowymi na 2025r.".  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło wczyn ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł 

Jaron ski, Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin ski, Monika Mac czak, 

Sebastian Michalak, Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Mateusz Wawrzyniak, Paweł 

Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Kujawka 

Uchwała Nr XVII/98/2025 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

P u  n k t 9 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kole 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

celowej dla Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kole otrzymali 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały  

w sprawie uchwały budżetowej na 2025r. otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały w imieniu Burmistrza przewodniczący Rady zwro cił 

się do Skarbnika Gminy pana Grzegorza Dzięgielewskiego. 

Następnie przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem - „ Czy ktos  z pan stwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?” 

Z uwagi na brak uwag i pytan  do projektu uchwały Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kole.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło wczyn ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł 

Jaron ski, Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin ski, Monika Mac czak, 



Sebastian Michalak, Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Mateusz Wawrzyniak, Paweł 

Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Kujawka 

Uchwała Nr XVII/99/2025 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

P u  n k t 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 

2025r. 

Przewodniczący Rady poinformował, iz  projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie uchwały budz etowej na 2025r. 

O przedstawienie projektu uchwały w imieniu Burmistrza przewodniczący Rady zwro cił 

się do Skarbnika Gminy pana Grzegorza Dzięgielewskiego. 

Następnie przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem - „ Czy ktos  z pan stwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?” 

Z uwagi na brak uwag i pytan  do projektu uchwały Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwały budz etowej na 2025r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło wczyn ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł 

Jaron ski, Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin ski, Monika Mac czak, 

Sebastian Michalak, Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Mateusz Wawrzyniak, Paweł 

Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Kujawka 

P u  n k t 11 

Interpelacje i wnioski radnych 

P u  n k t 12 

Wolne wnioski 

                                                                         P u  n k t 13 

Zamknięcie obrad sesji 

Przewodniczący Rady stwierdził wyczerpanie porządku obrad wypowiadając słowa:

  ”Zamykam obrady XVII sesji Rady Miejskiej w Kłodawie”. 



 

 

                                                                                                           Przewodniczący Rady 

                                                                                                             Krzysztof Krusin ski  

 
Przygotowała: Krystyna Rzetelska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


